
Z á p i s n i c a 

z X. zasadnutia Zastupiteľstva 

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 29.1.2024 

 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m: - podľa pozvánky 

 

1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice          
    a programu rokovania). 

       Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 
 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na IX. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Ing. Pavol Zigo - hlavný kontrolór TSK  
 

3. Slovo pre verejnosť. 
 

4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
       Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku - 
pozemku reg. "C" parc. č. 1435/11 k. ú. Trenčianske Mitice 

v prospech Ing. Jána Bartáka a Jany Bartákovej rod. Skáca-

lovej z dôvodu hodného osobitného zreteľa.  

b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu 
       a predaja pozemku registra "C" p.č. 5093/12 k. ú. Beckov   

       v prospech Ing. Tomáša Marčeka a MUDr. Margaréty Marčekovej       

       rod. Martišovej z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

c) Návrh na rozhodnutie o prebytočnosti nehnuteľného majetku  
a na schválenie  zámeny nehnuteľného majetku TSK v k. ú. 

Trenčín s Mestom Trenčín z dôvodu hodného osobitného zrete-

ľa. 

d) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu  
a predaja pozemkov registra "C" parc. č. 221/4, 221/5, 

221/6, 221/7, 221/8, 221/11 k. ú. Trenčín v prospech Mesta 

Trenčín. 

e) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu         
a predaja pozemkov registra "C" parc. č. 843/19, 843/20, 

843/21, 843/22 k. ú. Adamovské Kochanovce v prospech Obce 

Adamovské Kochanovce.  

f) Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK -  
pozemkov zastavaných stavbou v k.ú. Vrbovce s Obcou Vrbov-

ce. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  
registra "C" parc. č. 1679/1 k. ú. Veľké Stankovce         

v prospech Borisa Pavlíka, PhDr., Mgr. Andrey Botkovej,  

Ing. Tatiany Závrackej, Mariána Uličného.  

h) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku 
registra "C" parc. č. 1435/3 k. ú. Trenčianske Mitice       
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v prospech Ing. Jána Bartáka a Jany Bartákovej rod. Skáca-

lovej. 

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  
registra "C" parc. č. 8929/4 k. ú. Polianka v prospech Ing. 

Petra Gitschinského a Ing. Jany Gitschinskej rod. Koneční-

kovej.  

j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  
registra "C" parc. č. 1121/1 k. ú. Nové Mesto nad Váhom    

v prospech Milana Komana. 

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  
registra "C" parc. č. 490/101 k. ú. Turá Lúka v prospech 

Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a. s., Bratislava.  

l) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "E" parc. č. 119/2 k. ú. Dolná Breznica 

v prospech Petra Špačka. 

m) Návrh na schválenie nadobudnutia vlastníckeho práva         
k pozemkom od spoločnosti 2 x N, spol. s.r.o.. 

n) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho  

samosprávneho kraja číslo 116/2023 zo dňa 03.07.2023. 
 

5. Návrh na schválenie Dodatku č. 8 k Zriaďovacej listine  
Strednej odbornej školy obchodu a služieb, Nábrežie J. Kalin-

čiaka 1, Prievidza, so sídlom Nábrežie J. Kalinčiaka 1, 971 01 

Prievidza. 

    Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odb.škol. a kult. 
 

6. Návrhy na poskytnutie finančných prostriedkov k projektom 
v rámci programu Erasmus+, Kľúčová akcia 1: Vzdelávacia  

mobilita jednotlivcov.  

        Predkladá: Ing. Richard Hančin,PhD.–vedúci Odb.škol. a kult. 
a) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 

v rámci programu Erasmus+, realizovanému Gymnáziom Vavrinca 

Benedikta Nedožerského, Matice slovenskej 16, Prievidza,  

so sídlom Matice slovenskej 16, 971 01 Prievidza.  

b) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu 
v rámci programu Erasmus+, realizovanému Gymnáziom, Komen-

ského 2/1074, Partizánske, so sídlom Komenského 2/1074,  

958 01 Partizánske.   

 

7. Návrh na schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi Trenčian- 
skeho samosprávneho kraja za rok 2023. 
Predkladá: doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. – poslanec Z TSK  

           a predseda Komisie pre financie, rozpočet 

           a investície pri Z TSK  

 

8. Diskusia – Rôzne.  
9. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  
10. Záver. 
 

 

R o k o v a n i e: 
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1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice         

a programu rokovania). 

   Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pekný deň vám prajem všetkým, vážené panie poslankyne, páni pos-

lanci, vážení zamestnanci Úradu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

(TSK), hostia, zástupcovia  médií.  

Dovoľte mi privítať vás na rokovaní dnešného zastupiteľstva. Je to 

vlastne už v poradí desiate jubilejné v tomto volebnom období,     

a som veľmi rád, že sme mohli teda ešte pred oficiálnym rokovaním 

zastupiteľstva vlastne prebrať a osadiť tento symbolický kľúč    

pod vás, zástupcov Trenčianskeho kraja, Trenčianskej župy a veľa-

krát veľa vecí aj v nielen pracovnom, ale aj v osobnom živote je   

o symboloch a ja si myslím, že takýto symbol práve Trenčianskeho 

symbolického kľúča Trenčianskeho hradu, ale si Trenčianska župa 

naozaj, naozaj zaslúži.  

Vážené pani poslankyne, páni poslanci, keďže je prvé zasadanie za-

stupiteľstva v tomto kalendárnom roku, tak vás chcem požiadať     

a tak, ako sme urobili aj minulý rok, aby sme si uctili minútou 

ticha všetkých tých, ktorí počas roku 2023 zomreli, ktorí nás teda 

opustili, myslím tým ľudí nielen z Úradu Trenčianskeho samospráv-

neho kraja, ale aj zamestnancov organizácií v zriaďovateľskej pô-

sobnosti Trenčianskej župy, ktorých je 80. Tak vás chcem, teda, 

panie poslankyne, páni poslanci, požiadať o minútu ticha. Na obra-

zovke sa premietne smútočná prezentácia a zoznam zamestnancov, 

ktorí odišli z našich radov v roku 2023. Chcem vás teda požiadať, 

aby sme si ich uctili minútou ticha všetkých týchto ľudí.  

Ešte poprosím zamestnancov, ktorí robili túto prezentáciu, aby si 

tam prepísali rok, nie 2022, ale 2023.  

     Takže vážené panie poslankyne, páni poslanci, ešte raz,    

dovoľte mi privítať vás na dnešnom zastupiteľstve, ktoré zároveň 

teda otváram. Chcem znova upozorniť, alebo dať do pozornosti, že 

aj toto zastupiteľstvo môže verejnosť sledovať naživo na webovom 

sídle TSK, ale aj na portáli youtube.com. Samozrejme, záznam       

z tohto rokovania, ako vždy, bude zverejnený na webovej stránke 

TSK, v sekcii Úradná tabuľa/Zasadnutia zastupiteľstva.  

Po rokovaní dnešného zastupiteľstva budeme prítomné médiá informo-

vať na tlačovom brífingu. Chcem privítať teda okrem vás, panie 

poslankyne, páni poslanci, zástupcov médií a ostatných aj prítom-

ných tlmočníkov, ktorí aj dnešné zastupiteľstvo budú tlmočiť     

do posunkovej reči. Zápisnica z predošlého, IX. zasadnutia zastu-

piteľstva, ktoré sa konalo 11. 12. 2023, bola overená a bude aj 

zverejnená  na webovej stránke TSK. Chcem konštatovať, že na roko-

vaní dnešného zastupiteľstva je prítomných 35 poslankýň, poslan-

cov, čím je zasadnutie uznášania sa schopné z počtu 44. Ospravedl-

nil sa dlhodobo už pán poslanec Bielik, pán podpredseda Trstenský, 

pán poslanec Cíbik, Marušinec, Mora, Procházka, pani poslankyňa 

Vážna, a ešte neskôr by mal prísť pán poslanec Hort. Dokonca tu má 

napísané, že by mal prísť niekedy okolo 14:15. Tak uvidíme.  

O programe dnešného rokovania ste boli informovaní vopred, médiá, 
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aj verejnosť, písomne, elektronicky zaslanou pozvánkou a prostred-

níctvom internetovej stránky Trenčianskej župy. Materiály na dneš-

né rokovanie boli zverejnené v intranetovej knižnici, boli prero-

kované na jednotlivých komisiách Zastupiteľstva TSK, ktoré boli    

v per rollam a dve komisie: Komisia sociálna a Komisia regionálne-

ho rozvoja nezasadali, pretože neboli im pridelené žiadne materiá-

ly k rokovaniu dnešného zastupiteľstva. Materiály sme prerokovali 

aj na zasadnutí Rady predsedov komisií pri zastupiteľstve dňa 15. 

januára. Písaním zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem pani 

Mgr. Annu Hájkovú, referentku Kancelárie predsedu TSK, a v prípa-

de, že nebude fungovať hlasovacie zariadenie, tak za dnešných 

skrutátorov určujem pani Mgr. Kukučkovú a Mgr. Gajdošíkovú. 

Za overovateľov zápisnice z dnešného X. zasadnutia navrhujem,    

vážené panie poslankyne, pani poslanci, pána Mgr. Ďurejeho a pána 

doktora Steinera. Obidvaja sú na dnešnom rokovaní. A chcem vás  

teda požiadať, aby sme pred prvým hlasovaním sa zaprezentovali,    

teda, či sme uznášaniaschopní. Nech sa páči, panie poslankyne,   

páni poslanci, prezentujeme sa. 34 poslancov sa prezentovalo, 1 sa 

asi neprezentoval. Takže konštatujem, že sme na dnešnom rokovaní 

zastupiteľstva uznášania sa schopní a teraz budeme hlasovať       

o návrhu overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia, tak, ako 

som ich navrhol, pán poslanec Ďureje a pán poslanec Steiner, nech 

sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem, že overovateľov zápisnice z dnešného rokovania sme 

schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 210 A/2024 

          (obsah uznesenia viď príloha   

           tejto zápisnice).    

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda Trenčianskeho samosprávneho kraja) 

Vážené panie poslankyne, páni poslanci, teraz sa pýtam, či má nie-

kto nejaký návrh na doplnenie a prípadne zmenu rokovania dnešného 

zastupiteľstva. Ak dovolíte, ja by som teda jeden nový bod navr-

hol, a bol by to ako nový bod číslo 7., ostatné by sa prečíslova-

li. A je to Návrh projektu na schválenie podania žiadosti          

o finančný príspevok z Fondu na podporu športu s názvom „Sanácia           

a stavebné úpravy telocvične vrátane zázemia - SOŠ strojnícka,  

Považská Bystrica“. Prečo to navrhujeme až teraz? Pretože sme ešte 

nemali ani do Rady predsedov, ani do komisií nebol spracovaný ešte 

samotný projekt, projektová dokumentácia, ktorú sme teda dostali 

minulý týždeň, aj teda s čiastkou, ktorá vyvstáva z tejto projek-

tovej dokumentácie. A preto to nechceme dať na marcové zastupiteľ-

stvo, pretože už by bolo neskoro, tento projekt musíme podať      

do 29.2., čiže nasledujúce ďalšie zastupiteľstvo bude až v marci     

a nechcem kvôli tomuto jednému bodu zvolávať opätovne zastupiteľ-

stvo, aby sme toto schválili. Takže je to žiadosť, je to projekt 

z Fondu na podporu športu, rekonštrukcia telocvične Strednej od-

bornej školy strojníckej v Považskej Bystrici. A ja by som potom 
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teda, ak schválite toto doplnenie do programu, tak potom pri hla-

sovaní by som prečítal celý návrh na uznesenie. Jedná sa cca o 1,6 

milióna eur a z toho teda 30 % by zaplatila Trenčianska župa. Tak-

že toľko môj návrh. Navrhoval by som to teda ako nový bod číslo 

7., tie ostatné by sa prečíslovali. Ak má, ešte niekto chce nejaký 

návrh na zmenu, prípadne doplnenie rokovania dnešného zastupiteľ-

stva?  Ak nikto, tak vás chcem poprosiť, ak by sme mohli teda za-

hlasovať o zaradení nového bodu číslo 7., a to je Návrh projektu 

na schválenie podania žiadosti o finančný príspevok z Fondu       

na podporu športu s názvom „Sanácia a stavebné úpravy telocvične 

vrátane zázemia - SOŠ strojnícka, Považská Bystrica“. Nech sa pá-

či, hlasujeme o zaradení tohto nového bodu do rokovania dnešného 

zastupiteľstva.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem, že sme zaradili do rokovania programu nový bod číslo 

7., a teraz budeme hlasovať o návrhu programu ako celku aj        

so schváleným bodom, novým bodom číslo 7., nech sa páči, hlasuje-

me. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Program aj s doplneným bodom sme schválili, veľmi pekne vám ďaku-

jem.  

 

U z n e s e n i e  číslo 210 B/2024 

          (obsah uznesenia viď príloha   

           tejto zápisnice).    

 

 

2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na IX. zasadnutí 
Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Predkladal: Ing. Pavol Zigo - hlavný kontrolór TSK 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Keďže máme schválený program, tak prejdeme k bodu číslo 2., a to 

je Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na IX. zasadnutí 

Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja. Túto správu 

predkladá ako vždy pán hlavný kontrolór, Zigo. Nech sa páči, máte 

slovo. 

Ing. Pavol Zigo (hlavný kontrolór TSK)  

Ďakujem za slovo. Vážený pán predseda, pani podpredsedníčka, páni 

podpredsedovia, panie poslankyne, poslanci, kolegovia, kolegyne, 

hostia, novinárska obec. Dovoľte, aby som predniesol bod číslo 2. 

rokovania Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja, a to 

je Správa z kontroly plnenia uznesení z predchádzajúceho IX.     

zasadnutia zastupiteľstva, ktoré sa konalo 11.12.2023, kde bolo 

prijatých 22 uznesení, ktoré mali väčšinou formu berie na vedomie 

a schvaľuje, vrátane programu rokovania zastupiteľstva. Uznesenia 

formou berie na vedomie boli prijaté 2, to bola Správa z kontroly 

plnenia uznesení a Stanovisko hlavného kontrola k návrhu rozpočtu. 



6 
 
Čo sa týka schvaľovaných uznesení, bolo 17 uznesení, z ktorých 

podstatnú časť alebo takmer polovicu tvorilo prijaté novoprijaté 

alebo novelizované uznesenia s dodatkami všeobecne záväzných na-

riadení týkajúcich sa rôznych oblastí. Samozrejme, bolo tu schva-

ľované riešenie prebytočného majetku TSK, zmena rozpočtu, rozpočet 

TSK na roky 2024-2026, Plán súvislých opráv ciest II. a III. trie-

dy. Ďalej bolo schválené podanie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok v rámci Programu Slovensko, sanácia starého mostného  

objektu a realizácia výstavby nového mostného objektu cez Vážsky 

kanál v Ilave, aktualizácia zásobníka projektových zámerov TSK     

na roky 2021-2023 a priorizovaný zásobník investičných zámerov TSK 

na rok 2024 a bolo schválené udelenie Ceny TSK za rok 2023. Čo sa 

týka plnenia ukladacích, resp. ešte boli prijaté 2 uznesenia, a to 

uzatvorenie zmluvy o spolupráci pri zabezpečení prepravy cestujú-

cich na území mesta Partizánske spojmi prímestskej dopravy a uza-

tvorenie zmluvy o spolupráci pre zabezpečení prepravy cestujúcich 

na území mesta Trenčín spojmi prímestskej dopravy. Ďalej tu je 

platné ukladacie, resp. uznesenie s povinnosťou termínového plne-

nia, a to je uznesenie prijaté roku 2022, ktoré sa týka schválené-

ho dokumentu Plánu hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja,   

na roky, TSK na roky 2022-2030, kde zastupiteľstvo 26. 9. 2022 

prerokovalo a schválilo Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho 

rozvoja TSK na roky 2022-2030 a Akčný plán hospodárskeho a sociál-

neho rozvoja TSK. V bode II. ukladá zabezpečiť monitorovanie hod-

notenia tohto programu a predkladá zastupiteľstvu odpočet plnenia 

akčného plánu. Čo sa týka vyhodnotenia, v prvom prípade zabezpečí 

monitorovanie. Termín splnenia ešte nenastal vzhľadom k tomu, že 

uvedeným uznesením bolo prijaté, že koncom roka 2023 ešte len 

skončilo ročné monitorovacie obdobie a povinnosť predložiť infor-

máciu      do zhodnotenia nastáva najneskôr do 9 mesiacov od ok-

tóbra 2023.    V druhom prípade odpočet plnenia akčného plánu spo-

lu s aktualizáciou akčného plánu bol predložený na Zastupiteľstve 

TSK 11.12. 2023 spoločne s návrhom rozpočtu a v tejto časti bolo 

uznesenie splnené. Ďakujem za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne pánovi hlavnému kontrolórovi za uvedenie tohto mate-

riálu. Otváram diskusiu k bodu číslo 2.. Nech sa páči. Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme, panie poslanky-

ne, páni poslanci, hlasovať o návrhu uznesenia tak, ako je uvedené 

pod bodom číslo 2.. Nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 2. sme schválili. Pán hlavný kontrolór,    

ďakujem pekne za uvedenie tohto bodu. 

 

U z n e s e n i e  číslo 211/2024 

          (obsah uznesenia viď príloha  

           tejto zápisnice).    

 

 

3. Slovo pre verejnosť. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Bod číslo 3. je štandardne Slovo pre verejnosť. Podľa Rokovacieho 

poriadku sme nedostali žiadnu písomnú žiadosť a záujem o vystúpe-

nie na rokovaní dnešného zastupiteľstva, takže by sme prešli      

k bodu číslo 4., a to sú teda majetky, vecné bremená, nájmy -   

Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. Hneď prvé 3 body sú 

osobitný zreteľ, takže tam je potrebná 3/5 väčšina hlasov všetkých 

poslancov a požiadam v krátkosti, aby postupne tieto body uvádzal 

Tomáš Baláž, vedúci Oddelenia právneho, správy majetku a verejného 

obstarávania. Nech sa páči, máte slovo. 

 

 

4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK. 
      Predkladá: Mgr. Tomáš Baláž – vedúci Odd. právneho, SMaVO 

a) Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnuteľného majetku - 

pozemku reg. "C" parc. č. 1435/11 k. ú. Trenčianske Mitice  

v prospech Ing. Jána Bartáka a Jany Bartákovej rod. Skácalo-

vej z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem za slovo, pán predseda. Vážený pán predseda, vážená pani 

podpredsedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené panie poslan-

kyne, vážení páni poslanci, vážený pán hlavný kontrolór, kolegyne, 

kolegovia, vážení hostia. Ako prvé si dovolím predložiť na prero-

kovanie zastupiteľstvu Návrh na schválenie zámeru prevodu nehnu-

teľného majetku - pozemku reg. "C" parc. č. 1435/11 k. ú. Tren-

čianske Mitice v prospech súkromných žiadateľov z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. Ide o prevod vlastníckeho práva k pozemku      

o výmere 28 m², ktorý sa nachádza za oplotením rodinného domu žia-

dateľov. A nakoľko ide o súkromných žiadateľov, v zmysle Zásad 

hospodárenia s majetkom TSK je potrebné dvojkolové rozhodnutie Za-

stupiteľstva TSK o prevode nehnuteľného majetku. V tomto kole, je 

to teda prvé kolo, je to len zámer prevodu nehnuteľného majetku 

celkovo vo výške 50 EUR za m² na základe vykonaného prieskumu cien 

druhovo obdobných pozemkov realitných kancelárií v obci Trenčian-

ske Mitice. Celková kúpna cena sa tak navrhuje vo výške 1.400 EUR. 

Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 4. a). Nech sa páči, hlasujeme. 

  

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie bodu číslo 4. a) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne.   

Poďme k bodu číslo 4.b).  

 

    U z n e s e n i e  číslo 212/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha  

               tejto zápisnice).   
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 4. 

b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 

pozemku registra "C" p.č. 5093/12 k. ú. Beckov v prospech 

Ing. Tomáša Marčeka a MUDr. Margaréty Marčekovej rod. Marti-

šovej z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. V ďalšom teda Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu 

prevodu a predaja pozemku reg. "C" parc. č. 5093/12 k. ú. Beckov   

v prospech súkromných žiadateľov z dôvodu hodného osobitného zre-

teľa. Tak ako v predchádzajúcom prípade, ide o prevod vlastníckeho 

práva k pozemku, ktorý sa nachádza za oplotením rodinného domu    

a ktorý dlhodobo je užívaný súkromnými žiadateľmi. V tomto prípade 

už ide teda o druhé kolo dvojkolovosti schvaľovania prevodu a pre-

daja pozemku, nakoľko teda už v novembri 2023 zastupiteľstvo 

schválilo zámer previesť majetok týmto spôsobom. Kúpna cena sa    

navrhuje vo výške 40 EUR za m², opätovne na základe vykonaného 

prieskumu cien druhovo obdobných pozemkov realitných kancelárií   

v obci Beckov, celkovo pri 44 m² pozemku tak je cena celkom vo 

výške 1.760 EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu 4. b). Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je uvedené pod bodom 4. b), nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. b) sme schválili.  

 

   U z n e s e n i e  číslo 213/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha   

               tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči, Tomáš, uveď, bod číslo 4. c). 

 

4. 

c) Návrh na rozhodnutie o prebytočnosti nehnuteľného majetku      

a na schválenie  zámeny nehnuteľného majetku TSK v k. ú.   

Trenčín s Mestom Trenčín z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To je posledný osobitný zreteľ. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Áno. V ďalšom Návrh na rozhodnutie o prebytočnosti nehnuteľného 

majetku a na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK v katas-

trálnom území Trenčín s mestom Trenčín z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. Ide o zámenu pozemkov o totožnej výmere 53 m², kde mesto 
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Trenčín je vlastníkom časti pozemku nachádzajúceho sa pri vchode 

do Strednej odbornej školy obchodu a služieb v Trenčíne, kde Tren-

čiansky samosprávny kraj má v úmysle vybudovať výťah v rámci pro-

jektu debarierizácie tejto strednej školy s názvom projektu Všetci 

ste vítaní. Naopak, Trenčiansky samosprávny kraj je vlastníkom po-

zemku nachádzajúceho sa pri Gymnáziu Ľudovíta Štúra v Trenčíne,   

na ktorom sa nachádza chodník a časť miestnej komunikácie          

a na ktorom, teda na tejto časti, ako aj na celej Ulici 1. mája, 

na ktorom sa pozemok nachádza, mesto Trenčín plánuje investičnú 

akciu revitalizácie Ulice 1. mája. Zámena sa navrhuje bez finanč-

ného vyrovnania, nakoľko ide o rovnakú výmeru zamieňaných pozem-

kov. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. c). Čiže 

mesto si chce robiť, upratať trošku pred tým EHMK, hej, na tej 

Ulici 1. mája a my zas chceme robiť debarierizáciu cez Plán obnovy 

na Jilemáku. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Áno, presne tak, v rámci teda debarierizácie stredných škôl. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlaso-

vať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. c). Nech sa páči, hlasu-

jeme.  

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. c) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 214/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha  

               tejto zápisnice).    

 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, nech sa páči. Uveď ďalší bod, 4. d). 

 

 4. 

 d) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu  

    a predaja pozemkov registra "C" parc. č. 221/4, 221/5, 221/6, 

221/7, 221/8, 221/11 k. ú. Trenčín v prospech Mesta Trenčín. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem, v ďalšom Návrh na schválenie prebytočnosti spôsobu prevo-

du a predaja pozemkov registra "C" parc. č. 221/4, 221/5, 221/6, 

221/7, 221/8, 221/11 k. ú. Trenčín v prospech Mesta Trenčín. Ide  

o klasický prevod pozemkov, ktoré sú zastavané chodníkmi vo vlast-

níctve obcí a miest a ktoré teda Trenčiansky samosprávny kraj pre-

vádza samosprávam za kúpnu cenu vo výške 1,- eura. V tomto prípade 

Mesto Trenčín vybudovalo verejnoprospešnú stavbu s názvom Chodník 

Istebnícka ulica v Trenčíne, ktorý je v súbehu s cestou III/11881 

Trenčín-Hrabovka. Teda prevod sa navrhuje v zmysle § 9 a ods. 8 
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písmena b, nakoľko pozemky sú zastavané stavbou vo vlastníctve 

mesta Trenčín v zmysle zákona a teda za kúpnu cenu vo výške 1,-  

eura za celý predmet prevodu. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. d), nech sa páči, kto sa 

hlási do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do disku-

sie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. d), 

nech sa páči, hlasujeme.  

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. d) sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

  U z n e s e n i e  číslo 215/2023 

              (obsah uznesenia viď príloha   

              tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Poďme na bod 4. e), nech sa páči. 

 

 4. 

 e) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu a predaja 

pozemkov registra "C" parc. č. 843/19, 843/20, 843/21, 

843/22 k. ú. Adamovské Kochanovce v prospech Obce Adamovské 

Kochanovce. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie prebytočnosti spôsobov pre-

vodu a predaja pozemkov, registra "C" parc. č. 843/19, 843/28, 

843/21, 843/22, k. ú. Adamovské Kochanovce v prospech obce Adamov-

ské Kochanovce. Tak ako v predchádzajúcom prípade, ide teda o pre-

vod vlastníckeho práva k pozemkom, na ktorých obec vystavala chod-

níky v rámci verejnoprospešnej stavby Chodník pri ceste III/1225 

Adamovské Kochanovce. Ide o cestu III. triedy Štvrtok-Kostolná. 

Navrhuje sa teda prevod za kúpnu cenu vo výške 1,- eura, ako je 

teda obvyklé v prípade prevodov pozemkov zastavaných chodníkmi   

vo vlastníctve obce. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Čiže to sú chodníky, pozemky pod chodníkmi zase za euro, hej? 

Mgr. Tomáš Baláž 

Áno, zase za euro. A čisto len pod chodníkmi. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Otváram diskusiu k tomuto bodu, nech sa páči. Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 4. e). Čiže ďalšie pozemky pod chodníkmi. Nech sa 

páči, hlasujeme. 

 

ZA: 35 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. e) sme schválili.  

 

   U z n e s e n i e  číslo 216/2024 
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              (obsah uznesenia viď príloha   

               tejto zápisnice).  

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Bod 4. f) teda to sú ďalšie chodníky s obcou Vrbovce, ale tu bude 

zámena. Nech sa páči. 

 

 4. 

f) Návrh na schválenie zámeny nehnuteľného majetku TSK -  

pozemkov zastavaných stavbou v k.ú. Vrbovce s Obcou Vrbovce. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem za slovo. V tomto prípade teda Návrh na schválenie zámeny 

nehnuteľného majetku TSK pozemkov zastavaných stavbou v katastrál-

nom území Vrbovce s obcou Vrbovce. V tomto prípade ide teda o zá-

menu pozemkov so samosprávou z dôvodu, že obec Vrbovce je vlastní-

kom pozemkov o celkovej výmere 1020 m², ktoré sa nachádzajú pod 

cestou II. triedy II/500 Kúty-hranica SR/ČR a naopak, Trenčiansky 

samosprávny kraj je vlastníkom pozemkov, na ktorých obec postavila 

chodníky v rámci investičnej akcie. Zámena sa navrhuje bez finanč-

ného vyrovnania, nakoľko výmerovo ide o rovnakú hodnotu 1020 m² 

pozemkov. Ďakujem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. f). Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

tak, ako je uvedené pod bodom číslo 4. f). Nech sa páči, hlasujme.  

 

ZA: 35, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. f) sme schválili. 

 

   U z n e s e n i e  číslo 217/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha   

               tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujeme pekne. Teraz pôjde 6 návrhov na vecné bremená, Tomáš, 

nech sa páči, bod 4. g). 

 

4. 

g) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku    

registra "C" parc. č. 1679/1 k. ú. Veľké Stankovce v prospech 

Borisa Pavlíka, PhDr., Mgr. Andrey Botkovej, Ing. Tatiany  

Závrackej, Mariána Uličného. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem za slovo. V ďalšom teda vecné bremená. Všetky vecné breme-

ná budú za odplatu v zmysle cenovej mapy, v zmysle Zásad hospodá-

renia s majetkom TSK. V prvom ide o Návrh na schválenie zriadenia 

vecného bremena na pozemku registra "C", parc. č. 1679/1 v k. ú. 
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Veľké Stankovce, v prospech súkromných žiadateľov. Ide o zriadenie 

vecného bremena, v zmysle ktorého má TSK strpieť právo uloženia 

vodovodnej a kanalizačnej prípojky a spojených služobností za jed-

norazovú náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia   

s majetkom TSK pre intravilán obce Trenčianske Stankovce vo výške 

9,25 eura za meter štvorcový, čo je pri výmere 20 m² celkom jedno-

razová náhrada vo výške 185,- EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. g). Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod bodom číslo 4. g), čiže to je prvé vecné bremeno. Nech sa pá-

či, hlasujeme. Ďakujem. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. g) sme schválili. 

 

   U z n e s e n i e  číslo 218/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha   

               tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, uviesť bod 4. h), druhé vecné bremeno. 

 

 4. 

h) Návrh na schválenie  zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra "C" parc. č. 1435/3 k. ú. Trenčianske Mitice 

v prospech Ing. Jána Bartáka a Jany Bartákovej rod. Skácalo-

vej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. V ďalšom je Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena 

na pozemku registra "C" parc. č. 1435/3, k. ú. Trenčianske Mitice 

v prospech súkromných žiadateľov, ktoré spočíva v povinnosti TSK 

strpieť na pozemku právo prechodu osôb a prejazdu vozidiel v zmys-

le geometrického plánu, na časovo neobmedzenú dobu odplatne,      

za jednorazovú náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodá-

renia s majetkom TSK pre intravilán obce Trenčianske Mitice      

vo výške 6,60 EUR za meter štvorcový, čo je pri celkovej výmere 

19 m² jednotlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 125,40 eur. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. h), nech sa páči. Ak   

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať  

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. h), ako Hana, nech sa páči.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Konštatujem uznesenie k bodu číslo 4. h) sme schválili.  

 

   U z n e s e n i e  číslo 219/2024 
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              (obsah uznesenia viď príloha   

                                   tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, ďalšie vecné bremeno uviesť. 

 

 4. 

i) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 8929/4 k. ú. Polianka v prospech Ing. 

Petra Gitschinského a Ing. Jany Gitschinskej rod. Konečníko-

vej. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena  

na pozemku registra "C" parc. č. 8929/4, k. ú. Polianka v prospech 

súkromných žiadateľov, ktoré spočíva v povinnosti TSK na uvedenom 

pozemku strpieť právo uloženia vodovodnej prípojky a spojených 

služobností v prospech súkromných žiadateľov, kde sa jednorazová 

náhrada stanovuje v zmysle platných Zásad hospodárenia s majetkom 

TSK pre intravilán obce Polianka vo výške 6,60 EUR za m2, čo je pri 

výmere 4 m2 dielov jednorazová náhrada celkovo vo výške 26,40 EUR. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To sú peniaze. Takže otváram diskusiu k bodu číslo 4. i) k. ú.  

Polianka. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie       

a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. i), mäkké 

i ako Iveta. 

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. i) sme schválili.  

 

   U z n e s e n i e  číslo 220/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha   

                                   tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, teraz prejdeme do katastrálneho územia Nové Mesto 

nad Váhom, bod 4. j). 

 

 4. 

j) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 1121/1 k. ú. Nové Mesto nad Váhom     

v prospech Milana Komana. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem za slovo. V ďalšom teda Návrh na schválenie zriadenia vec-

ného bremena na pozemku registra "C" parc. č. 1121/1, k. ú. Nové 

Mesto nad Váhom v prospech súkromného žiadateľa, ktoré spočíva     

v povinnosti TSK strpieť právo uloženia vodovodnej prípojky a spo-
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jených služobností pre súkromného žiadateľa odplatne za jednorazo-

vú náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia s majet-

kom TSK pre intravilán mesta Nové Mesto nad Váhom vo výške 

23,20 EUR za meter štvorcový, čo je pri výmere 16 m² dielu jedno-

razová náhrada celkom vo výške 371,20. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. j) ako 

Jerry. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie, budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. j), nech sa páči, 

hlasujeme.  

 

ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1.  

Uznesenie k bodu číslo 4. j), sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

   U z n e s e n i e  číslo 221/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha   

                                   tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte máme 2 vecné bremená. Nech sa páči. 

 

 4. 

k) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "C" parc. č. 490/101 k. ú. Turá Lúka v prospech 

Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a. s., Bratislava. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. V ďalšom Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena  

na pozemku registra "C" parc. č. 490/101, k. ú. Turá Lúka v pro-

spech Bratislavskej vodárenskej spoločnosti, a. s. Bratislava, 

ktorej vecné bremeno teda spočíva v povinnosti TSK na uvedenom  

pozemku strpieť právo uloženia, umiestnenia, zriadenia, vedenia   

a prevádzkovania verejného vodovodu a pásma ochrany verejného    

vodovodu, v prospech Bratislavskej vodárenskej spoločnosti odplat-

ne za jednorazovú náhradu, ktorá v zmysle platných Zásad hospodá-

renia s majetkom TSK činí pre intravilán mesta Myjava sumu vo výš-

ke 23,20 EUR za meter štvorcový, čo je pri celkovej výmere 79 m² 

jednotlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 1.832,80 EUR, 

ktorú uhradí súkromný investor. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne. Otváram diskusiu k bodu číslo 4. k) ako    

Karol. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie. Budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 4. k), nech sa páči, 

hlasujeme.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. k) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 222/2024 
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              (obsah uznesenia viď príloha   

                                   tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Tomáš, nech sa páči, uviesť posledné vecné bremeno 4. l). 

 

 4. 

l) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

registra "E" parc. č. 119/2 k. ú. Dolná Breznica v prospech 

Petra Špačka. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. Posledný bod ohľadom vecných bremien Návrh na schválenie 

zriadenia vecného bremena na pozemku registra "E" parc. č. 119/2, 

k.ú. Dolná Breznica v prospech súkromného žiadateľa. Vecné bremeno 

spočíva v povinnosti TSK na uvedenom pozemku strpieť právo vybudo-

vania vjazdu, uloženia vodovodnej prípojky a uloženia elektrickej 

prípojky a spojených služobností v prospech súkromného žiadateľa, 

odplatne za náhradu stanovenú v zmysle platných Zásad hospodárenia 

s majetkom TSK pre extravilán obce Dolná Breznica vo výške 

5,28 EUR za meter štvorcový, čo je pri celkovej výmere 75 m² jed-

notlivých dielov jednorazová náhrada vo výške 396,- EUR. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, otváram diskusiu k bodu číslo 4. l). Ak nikto, uzatváram 

možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia 

pod týmto bodom, pod bodom číslo 4. l), nech sa páči, hlasujme.  

  

ZA: 34, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 4. l) ako Lívia sme schválili. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 223/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha   

                                   tejto zápisnice).   

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 4. m). Ešte 2 posledné body máme, nech sa 

páči, Tomáš, uviesť bod 4. m). 

 

 4. 

m) Návrh na schválenie nadobudnutia vlastníckeho práva         

   k pozemkom od spoločnosti 2 x N, spol. s.r.o.. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem. V bode 4. m) Návrh na schválenie nadobudnutia vlastnícke-

ho práva k pozemkom od spoločnosti 2 × N spol. s.r.o.. Trenčiansky 

samosprávny kraj je zriaďovateľom Strednej zdravotníckej školy  

Celestíny Šimurkovej v Trenčíne a vlastníkom nehnuteľného majetku, 

pozemkov a budovy, v ktorých sídli a ktoré spravuje táto zdravot-

nícka škola. Súčasťou školy je aj požiarne schodisko a bočný  
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vstup do budovy školy, ktoré sa však nachádzajú na pozemku       

vo vlastníctve súkromnej obchodnej spoločnosti, bočný vchod je 

dennodenne využívaný a kde k vybudovaniu požiarneho schodiska mu-

selo dôjsť vzhľadom na požiadavky požiarnikov na požiarnu bezpeč-

nosť budovy. Taktiež z dôvodu potreby vybudovania oplotenia okolo 

tohto školského areálu, ako aj z dôvodu majetko-právneho vyporia-

dania pozemku pod požiarnym schodiskom a bočným vchodom do budovy 

školy, došlo geometrickým plánom k oddeleniu pozemkov vo vlastníc-

tve tejto spoločnosti a navrhuje sa teda nadobudnutie vlastníckeho 

práva k pozemkom o celkovej výmere 118 m², kúpou za kúpnu cenu 

23.800,- EUR stanovenú v zmysle znaleckého posudku z novembra 2023 

pod podmienkou zrušenia záložného práva zo strany spoločnosti     

2 × N spol. s.r.o. ktoré je zapísané v súčasnosti na LV číslo 2918 

k tomuto pozemku. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 4. m). Nech sa páči. 

Pán poslanec Ďureje, nech sa páči. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Ďakujem za slovo. Práve na tento, na schválenie nadobudnutia 

vlastníckeho práva k týmto pozemkom sa chcem spýtať. Ten znalecký 

posudok tam prišiel, teda stanovil tú cenu pomerne vysokú, hej, 

200 EUR, alebo nad 200 EUR za meter štvorcový. Ja chápem, že hasi-

či si tam dali nejaké podmienky, ale chcem sa spýtať, lebo tá    

budova, to je klasický pavilónový vstup alebo teda pavilónový typ, 

či nemá iné možnosti riešenia únikových ciest, lebo podľa mňa      

z tých bočných alebo teda tej hlavnej strany by to možné bolo. Ja 

chápem, že si chcú vybudovať oplotenie a asi sú tam nejaké zhorše-

né vzťahy s tou spoločnosťou. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Máte pravdu. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Tak otázka je, že či tá škola aj potrebuje túto zadnú časť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To by som poprosil pani Tichú, ona pozná tú históriu dvojročnú   

naťahovania sa, ak by mohla sem prísť pani Tichá, nech sa páči.  

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Toto v materiáloch nie je, takže nebolo to zahrnuté, takže keby to 

vysvetlila. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ak by ste mohli vysvetliť tú genézu celú k tomu schodisku, rokova-

nia dvojročné, nech sa páči.  

Ing. Beáta Tichá  

Ďakujem za slovo. Tak čo sa týka celkovej tejto genézy, tak vlast-

ne to požiarne schodisko bolo vybudované ešte, ja neviem, či 10, 

no pred desiatimi rokmi, proste ozaj dávno, keď sa robila nadstav-

ba tej školy a ten pozemok patrí súkromníkovi. Bohužiaľ, vtedy on 

nedal súhlas. Máme to skolaudované všetko, ale proste my chceme 

tiež oddeliť, oplotiť akože Strednú zdravotnícku školu. Mali sme 

rokovanie s týmto pánom, on chce predať ten jeho pozemok, on tam 

má vedľa celú takú, Bianka sa to volá, ako on tam má celý komplex, 

ktorý chce teraz predať. Takže je na nás, že či to od neho odkúpi-
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me, lebo má už aj iných kupcov a vravím, jednali sme asi, ja ne-

viem, 2 - 3 roky asi minimum s ním, aby nám to vôbec odpredal,  

lebo my potrebujeme to schodisko. Nedá sa akože ináč vyriešiť tá 

požiarna ochrana, pretože tam je vlastne tá budova tej Strednej 

zdravotníckej školy. Ona má vlastne požiarne schodisko z ľavej 

strany aj z pravej strany, čiže tam sa nedá, že spredu alebo pros-

te niekde inde, nemáme inú možnosť. Je to vybudované, hovorím, 

ako, nemôže nám podľa mňa nikto nariadiť, že odstrániť to schodis-

ko, ale keď to chceme vysporiadať a iná možnosť nie je a chceme. 

Stredná zdravotnícka škola vlastne už dávno nás žiada o to, aby 

sme oplotili vlastne ten pozemok, aby, však aj viem, že aj poslan-

ci odtadeto za Trenčín boli na viacerých tých stretnutiach aj     

s týmto pánom konateľom tej firmy, takže videli, aké boli tie    

rokovania s ním a podobne, takže iná možnosť neni. A fakt, chceme 

to odhradiť, aby nám neprechádzali, lebo pred tou školou vlastne 

tam chodievajú psíčkari, všelijakí súkromníci, aby sa tá škola 

mohla oplotiť, dať tam rampu, aby tam aj autá nechodili, takže 

preto potrebujeme už toto doriešiť a naozaj sa to ťahá už, ja ne-

viem, či 2 - 3 roky minimum, takže je to na vás. Viem, že tá cena 

je teda, že vyššia, ale... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Viete, pán poslanec, keď je niekto na koni, tak vám aj toto urobí. 

Ing. Beáta Tichá  

A on ide ozaj predávať tam. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ja som osobne ani raz na týchto rokovaniach nebol, nezúčastnil som 

sa, a vravím, trvá to už viac ako 3 roky. Ak by sme to nemuseli 

kúpiť, tak to, samozrejme, nekupujeme, to je jasné. Ale tam bolo, 

tam hrozilo to, že to tam oplotí a že sa nebude to schodisko dať 

využiť, hej, to požiarne. Ja nechcem riskovať, aby keď sa tam   

niečo stane, že tí študenti nebudú mať kde vyskákať. 

Ing. Beáta Tichá  

My sme vyslovene ten pozemok, čo odkupujeme, tak je to presne pod 

tým schodiskom ako a ešte 1,4 m od tadiaľ, aby sme to mohli oplo-

tiť, čo máme vlastne s požiarnikmi prejdené, že kde ten plot je, 

ale on. Lebo on nám to chcel ešte skrátiť ešte menej, že len pod 

tým schodiskom, potom by sme s tým mali proste problém, takže... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ešte na tej jednej fotografii tam bola vlastne tá cesta spredu, 

hej? Ako je rozbitá. A my to ideme ohradiť vlastne, hej? Dať tam 

rampu. 

Ing. Beáta Tichá  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ste mali možnosť všimnúť. Proste to je hrozné, ten areál, to je 

prechodný areál normálne ako ulica. 

Ing. Beáta Tichá  

Projektovú dokumentáciu, kde je aj parkovanie, oplotenie, všetko 

tam chceme urobiť, aby tá škola proste nemala s týmto problémy. 

Takže neviem, či vám to stačí takto... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 
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Pán poslanec Habánik, nech sa páči, s faktickou. Alebo do disku-

sie? S faktickou. Nech sa páči. 

doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. (poslanec)  

Len na doplnenie s faktickou. Ja chcem povedať ako člen Rady ško-

ly, že toto je už dlhodobá požiadavka členov Rady školy a teda 

nielen vedenia školy, ale aj zástupcov rodičov a samotných študen-

tov, ktorí sú zúčastnení na tejto Rade školy, aby sa tento problém 

riešil, takže ja som rád, že sa dospelo k nejakému riešeniu, aj 

keď ono sa môže zdať akože finančne náročné, ale je to predsa rie-

šenie, aj z hľadiska možno teda z prístupovej bezpečnosti budov    

a podobne, takže ja takéto riešenie podporujem a chcem poďakovať, 

že sa našlo nejaké riešenie. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem. Ešte niekto do diskusie, prosím vás? Pán poslanec Ďureje, 

s faktickou. 

Mgr. Michal Ďureje, PhD. (poslanec)  

Ja ešte predsa len, ak to ide majiteľ predať, rokujeme s ním teda 

10 rokov, alebo teda nejaké roky. Možno bude lepšia diskusia       

s novým majiteľom, lebo gratulujem, kúpiť škole, kúpiť škole aj 

tento prístup, hej. Takže lebo naozaj tá cena je, by som povedal, 

nadmieru vysoká. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Tento majiteľ nám ponúkal aj tie priestory vedľa. Celé nám ich   

ponúkal, tie priestory v minulosti. Ponúkal nám to aj za to, že to 

zrekonštruuje, že nám tam spraví telocvičňu pre Strednú zdravot-

nícku školu. Máme na to projekt, teda nie projektovú dokumentáciu, 

ale proste štúdia, že ako by to malo vyzerať atď.. To bolo, tá bu-

dova proste nevyužitá, to sa nedá, proste to bola nejaká 3 metre 

výška, svetlá výška 4 metre. 

Ing. Beáta Tichá  

Áno, to by sme museli celé zrekonštruovať... 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

K tomu sedeli moji zamestnanci niekoľkokrát s ním, sa naťahovali, 

hej, že ja vám to predám celé. A my to nechceme, my to nepotrebu-

jeme celé. My si chceme vysporiadať to bezpečnostné schodisko pro-

tipožiarne a chceme si to oplotiť. Nič viac, nič menej nechceme.   

A proste, keď vám posiela takúto ponuku, tak... 

Ing. Beáta Tichá  

On nám nesúhlasil najprv s tým, on nám to chcel len vyslovene aj  

s tou budovou predať. Toto bolo fakt 3 roky tých sedení s ním ako-

že a prosenia sa, aby sme vôbec akože aspoň dosiahli tak, aby sme 

to mohli my oplotiť, lebo on tam chcel ešte menej metrov vlastne 

nám potom dať a tým pádom by sme to poriadne neoplotili. Takže, 

lebo tam chcel, že predať to ako parkovacie miesta, ako tam tí, čo 

si to odkupujú, takže vravím, to bol. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To určite úrad ťahá za kratší koniec a som rád, že sa to aspoň 

takto dohodlo. Pán poslanec Oulehle, nech sa páči. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

Dobrý deň. Ja by som sa len chcel opýtať, to je cena, ktorú dal 

znalec, áno?  
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Ing. Beáta Tichá  

Znalec. 

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

Veď tá cena nebude iná zmenou majiteľa toho pozemku. 

Ing. Beáta Tichá  

Toto je náš znalecký.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Akože potom, že ďalší, kebyže to má majiteľa, tak...  

MUDr. Peter Oulehle (poslanec)  

Nebude, tá by zostala taká istá, takže nemáme asi čo uvažovať. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Myslím, že asi nižšia teda nie, teda. Keby to predal novému maji-

teľovi, tak nám to nepredá za lacnejšie ten nový majiteľ asi. Pán 

poslanec Wolf, nech sa páči. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Dobrý deň prajem. Milé dámy, vážení páni, vážený pán predseda, ja 

ešte možno len na doplnenie otázku. Znalecký posudok dával vypra-

covať Trenčiansky samosprávny?  

Ing. Beáta Tichá  

Áno, áno. 

Mgr. et Mgr. Peter Wolf (poslanec)  

Dobre, ďakujem pekne. Tak pokiaľ je to takto, je to relevantné. 

Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, ešte niekto do diskusie? Pamätáte sa, keď sme pred-

nedávnom predávali pozemky za Nemocnicou v Považskej Bystrici, tam 

bola cena koľko? Tiež vyše 200 EUR. Nikto nenamietal. Nech sa   

páči, ešte niekto do diskusie? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť 

sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom 4. 

m). Nech sa páči, hlasujme.  

 

ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 1, NEHLASOVAL: 1.  

Uznesenie k bodu 4. m) sme schválili. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 224/2024 

              (obsah uznesenia viď príloha                 

               tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za pochopenie. Prejdeme k poslednému majetko-

vému bodu, a to je bod 4. n) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľ-

stva TSK zo dňa 3. 7. 2023 a týka sa obce, prevodu majetkov, 

vlastne pozemkov pre obec Uhrovec. Nech sa páči, Tomáš, v krátkos-

ti. 

 

 4. 

n) Návrh na zmenu uznesenia Zastupiteľstva Trenčianskeho  

   samosprávneho kraja číslo 116/2023 zo dňa 03.07.2023. 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 
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Mgr. Tomáš Baláž 

Ďakujem za slovo. Ako už teda predznamenáva názov materiálu, uzne-

sením Zastupiteľstva TSK v júli 2023 bolo rozhodnuté a schválená 

prebytočnosť, spôsob prevodu a predaj nehnuteľného majetku       

vo vlastníctve TSK v prospech obce Uhrovec ako prípad hodný oso-

bitného zreteľa, kde teda obec Uhrovec v rámci usporiadania práv-

neho vzťahu k prevádzaným pozemkom vybudovala, rekonštruuje chod-

níky, ktoré ako miestna komunikácia budú v zmysle zákona vo vlast-

níctve obce Uhrovec. Predaj bol teda schválený, ako teda je zvykom 

za 1 euro a následne teda bol podaný návrh na vklad do katastra 

nehnuteľností, v zmysle ktorého bolo zistené, že 2 časti pozemku  

o výmerách 38 m² celkovo, teda vo výške 76 m², sú už vo vlastníc-

tve obce Uhrovec a došlo tak k prerušeniu katastrálneho konania   

z dôvodu, že nemôže byť prevodom vlastníctva viac práv, ako predá-

vajúci skutočne má. Z uvedeného dôvodu, teda tieto pozemky boli 

predávané ešte v roku 2015 obci Uhrovec, pričom táto skutočnosť 

nebola zachytená v geometrických plánoch, a preto je potrebné zme-

niť uznesenie Zastupiteľstva TSK, kde vlastne bude len ponížená 

výmera prevádzaných nehnuteľností celkovo o 76 m² tak, aby tento 

stav korešpondoval so stavom právnym a mohlo dôjsť k zápisu vlast-

níckeho práva na katastrálnom odbore. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, ďakujem veľmi pekne za uvedenie tohto bodu, nech sa páči, 

otváram diskusiu k poslednému majetkovému bodu 4. n). Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod týmto bodom. Nech sa páči, panie poslankyne, pani 

poslanci, hlasujme.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1 poslanec. 

Uznesenie pod bodom 4. n) sme schválili. To bol zároveň posledný 

majetkový bod.  

 

   U z n e s e n i e  číslo 225/2024 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

                                  tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Tomáš, ďakujem veľmi pekne za uvedenie všetkých bodov. Väčšina 

alebo drvivá väčšina tých majetkov sa týkala chodníkov v jednotli-

vých mestách, obciach, a vecných bremien. Takže ešte raz ďakujem. 

 

 

5. Návrh na schválenie Dodatku č. 8 k Zriaďovacej listine Strednej 
odbornej školy obchodu a služieb, Nábrežie J. Kalinčiaka 1, 

Prievidza, so sídlom Nábrežie J. Kalinčiaka 1, 971 01 Prievidza. 

   Predkladá: Ing. Richard Hančin, PhD.–vedúci Odboru škol.a kult. 
 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme teraz k školským bodom. Bod 5., 6.a), 6.b). Návrh schvá-

lenie dodatku číslo 8 k zriaďovačke Strednej odbornej školy Kalin-
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čiaka v Prievidzi. Predkladá Richard Hančin, vedúci odboru škol-

stva a kultúry. Nech sa páči, veľmi v krátkosti. 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážená pani podpred-

sedníčka, vážení páni podpredsedovia, vážené panie poslankyne, 

poslanci, kolegovia, kolegyne, hostia. Dovoľte, aby som predložil 

návrh na poskytnutie... Nie, to je zriaďovačka. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Daj 5., to si už 6. a), 6. b). 

Ing. Richard Hančin, PhD.  

To som až moc rýchlo. Dovoľte, aby som predložil Návrh na schvále-

nie Dodatku číslo 8 k Zriaďovacej listine Strednej odbornej školy 

obchodu a služieb Prievidza. Trenčianskemu samosprávneho kraju bo-

la doručená žiadosť o súhlas s ukončením podnikateľskej činnosti 

na SOŠ obchodu a služieb Prievidza dňa 8. 11. 2023. Na základe vý-

kazu ziskov a strát k 30.9. bola za obdobie január až september 

tohto roka zistená strata z podnikateľskej činnosti v súlade      

s § 28 bodu 3 zákona 523/2004 o rozpočtových pravidlách verejnej 

správy, ak je hospodárskym výsledkom podnikateľskej činnosti      

k 30.9. rozpočtového roka strata, je vedúci príspevkovej organizá-

cie povinný zabezpečiť, aby bola do konca rozpočtového roka vyrov-

naná, alebo urobiť také opatrenia na ukončenie podnikateľskej čin-

nosti, aby sa v ďalšom rozpočtovom roku už nevykonávala podnika-

teľská činnosť. V nadväznosti na túto skutočnosť škola v žiadosti 

požaduje vyňať podnikateľskú činnosť vo svojej zriaďovateľskej 

listine, a preto je potrebné upraviť zriaďovaciu listinu. V čl. 4 

Podnikateľská činnosť sa vypúšťa zo zriaďovateľskej listiny podni-

kateľská činnosť. Pri poklese počtu žiakov z demografických dôvo-

dov vykonávanie praxe žiakov v systéme duálneho vzdelávania u za-

mestnávateľa a zvýšení nákladov na energie, už nie je efektívne 

vykonávať podnikateľskú činnosť nad rámec hlavnej činnosti. SOŠ 

obchodu a služieb Prievidza sa chce zamerať na dôsledné zabezpeče-

nie odborného výcviku na svojich prevádzkach v rámci hlavnej čin-

nosti a na kvalitný vyučovací proces. Na základe tohto uvedeného 

predkladáme zastupiteľstvu samosprávneho kraja tento návrh s účin-

nosťou od 1.2.2024. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne za uvedenie bodu číslo 5.. Čiže z tej hlavnej 

činnosti podnikateľskú vyhadzujeme preč, hej?  

Ing. Richard Hančin, PhD.  

Áno. Tam mali hostinské, hostinecké služby a takéto veci. Takže to 

dáme preč a bude to robiť ako hlavnú činnosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, ďakujeme veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 5. Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať  

o návrhu uznesenia pod bodom číslo 5.. Nech sa páči, hlasujeme.  

  

ZA: 33 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1.  

Uznesenie k bodu číslo 5 sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

    U z n e s e n i e  číslo 226/2024 
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                                  (obsah uznesenia viď príloha      

                                   tejto zápisnice). 

 

 

6. Návrhy na poskytnutie finančných prostriedkov k projektom 

v rámci programu Erasmus+, Kľúčová akcia 1: Vzdelávacia   mobi-

lita jednotlivcov.  

  Predkladal: Ing. Richard Hančin,PhD. – vedúci Odboru školstva a kult. 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, uviesť bod 6. a), to je Erasmus. 

 

 6. 

a) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu     

v rámci programu Erasmus+, realizovanému Gymnáziom Vavrinca 

Benedikta Nedožerského, Matice slovenskej 16, Prievidza,    

so sídlom Matice slovenskej 16, 971 01 Prievidza.  

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Richard Hančin PhD. (vedúci Odboru školstva a kultúry)  

Ďakujem pekne. Dovoľte, aby som predložil návrh na poskytnutie fi-

nančných prostriedkov k projektu v rámci programu Erasmus+ reali-

zovanému Gymnáziom Vavrinca Benedikta Nedožerského Prievidza.   

Organizácia sa zapojila do projektu v rámci tohto programu 

Erasmus, kľúčová akcia Vzdelávacia mobilita jednotlivcov. Nosnou 

aktivitou projektu budú krátkodobé vzdelávacie mobility jednotliv-

cov  a skupín zamerané na integráciu informačno-komunikačných 

technológií do vyučovacieho procesu, zlepšenie jazykových zručnos-

tí a rozvoj kritického a kreatívneho myslenia. Maximálna výška 

grantu je 26 720 EUR, záverečná platba je 20 %, 5.344 eur. Organi-

zácia požiadala zriaďovateľa o poskytnutie sumy vo výške tejto su-

my 5.344 eur na predfinancovanie záverečnej platby projektu.     

Po zúčtovaní projektu predmetnú čiastku poukáže späť zriaďovateľo-

vi. Na základe uvedeného predkladáme zastupiteľstvu návrh na po-

skytnutie týchto finančných prostriedkov. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 6. a). Pani podpred-

sedníčka, nech sa páči. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Ďakujem pekne. Dobrý deň, vážený pán predseda, vážení kolegovia. 

Ja vás chcem poprosiť, nie v súvislosti s naším gymnáziom, lebo 

takýchto žiadostí máme opakovane a zo všetkých gymnázií, aby tak 

ako doteraz sme tieto výmenné projekty Erasmus podporovali. Tam sa 

veľmi zmenila celá tá štruktúra tých jednotlivých výjazdov, to sú 

naozaj, naozaj oni tam pracujú, to nie sú výlety. Učitelia učia  

na hodinách v tých školách, ktoré sú súčasťou toho projektu, deti 

chodia na hodiny, naozaj sa veľa naučia, spoznávajú iné krajiny,  

teda cudzinci chodia k nám. To je jeden skvelý projekt. Preto sa 

to opakuje, lebo už väčšina škôl to robí tak ako naša, že sa to 

volá Erasmus + mobility, tzn., že to je licencia na niekoľko     

rokov. To nie je iba jeden projekt a doňho sa pravidelne započíta-
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vajú všetky tie projekty, ktoré si pripravia a nachystajú. Je     

za tým obrovská administratíva, ale naozaj obrovská a my sa teda 

orientujeme špeciálne na deti. Deti majú možnosť vycestovať, štu-

denti a vidieť veľké veci. Som veľmi rada, že Trenčiansky samo-

správny kraj ako zriaďovateľ pristupuje takto pozitívne k tejto 

činnosti. Je to vynikajúce. Ďakujem pekne.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne. Ešte do diskusie k bodu číslo 6. a)? Ak nikto, 

uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať o návrhu 

uznesenia pod bodom číslo 6. a), ako je uvedené. Nech sa páči, 

hlasujme.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 6. a) sme schválili. 

 

          U z n e s e n i e  číslo 227/2024 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

                                  tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Nech sa páči, Richard, ešte bod 6. b), to je Erasmus pre Gymnázium 

Partizánske. 

 

 6. 

   b) Návrh na poskytnutie finančných prostriedkov k projektu      

v rámci programu Erasmus+, realizovanému Gymnáziom, Komen-

ského 2/1074, Partizánske, so sídlom Komenského 2/1074,    

958 01 Partizánske.    

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Richard Hančin PhD. (vedúci odboru školstva a kultúry)  

Ďakujem pekne. Dovoľte, aby som predložil návrh na poskytnutie fi-

nančných prostriedkov k projektu v rámci programu Erasmus pre Gym-

názium Partizánske. Organizácia sa zapojila do tohto projektu. 

Nosnou aktivitou projektu budú krátkodobé vzdelávacie mobility 

jednotlivcov a skupín zamerané na zlepšovanie kvality vyučovania 

na škole pomocou projektového vyučovania, skvalitnenia jazykovej 

úrovne pedagógov, či environmentálnej a outdoorovej výučby odbor-

ných predmetov. Maximálna výška grantu je 32.585 euro, záverečná 

platba 20 % je 6.517 euro. Organizácia požiadala zriaďovateľa     

o poskytnutie sumy vo výške 6.517 euro na predfinancovanie záve-

rečnej platby projektu. Po vyúčtovaní projektu predmetnú čiastku 

poukáže späť zriaďovateľovi. Na základe uvedeného predkladáme    

Zastupiteľstvu TSK návrh na poskytnutie týchto finančných pro-

striedkov. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, otváram diskusiu k bodu číslo 6. b). Nech sa 

páči. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod týmto bodom, pod bodom 6. b). Nech 

sa páči, hlasujeme.  
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ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVALO: 0.  

Uznesenie k bodu číslo 6. b) sme schválili.  

 

    U z n e s e n i e  číslo 228/2024 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

                                  tejto zápisnice). 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pán Hančin za uvedenie týchto bodov školských.  

 

 

7. Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o finančný    

príspevok z Fondu na podporu športu s názvom „Sanácia a staveb-

né úpravy telocvične vrátane zázemia – SOŠ strojnícka Považská 

Bystrica“. 

   Predkladala: Ing. Ing. Martina Lamačková- vedúca Odboru reg. rozvoja 

 

Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k novo zaradenému bodu číslo 7., a to je Návrh projektu 

na schválenie podania žiadosti o finančný príspevok z Fondu       

na podporu športu s názvom Sanácia a stavebné úpravy telocvične, 

vrátane zázemia SOŠ strojnícka, Považská Bystrica. Uvedie tento 

materiál Martina Lamačková. Spomínal som, že prečo, z akého dôvo-

du. Takže nech sa páči, v krátkosti. A ten názov teda mohol byť 

ešte dlhší toho projektu. Dobre, nech sa páči. 

Ing. Martina Lamačková  

Ďakujem veľmi pekne za slovo. Dovoľujem si teda uviesť mimoriadny 

bod programu. Fond na podporu športu v súlade s jeho poslaním vy-

hlásil 23.12.2023 výzvu na predkladanie žiadosti o poskytnutie fi-

nančného príspevku, v rámci ktorej je Trenčiansky samosprávny kraj 

ako jedna z foriem žiadateľa, ktorá môže byť podporená oprávneným 

žiadateľom. Z projektov, ktoré sú pripravované na realizáciu sme 

schopní naplniť ciele výzvy projektom s názvom Sanácia, stavebné 

úpravy telocvične, vrátane zázemia, pričom ide o telocvičňu Stred-

nej odbornej školy strojníckej v Považskej Bystrici. Žiadosť je 

potrebné predložiť do 29.2.2024. Predmetom projektu je rekonštruk-

cia telocvične v SOŠ strojníckej, pričom ide o komplexnú rekon-

štrukciu celého objektu, vrátane strechy, zateplenia objektu,   

výmeny všetkých okien, vrátane interiérových dverí a teda interié-

rových a exteriérových výplní všetkých otvorov. Budeme riešiť vy-

kurovanie, vzduchotechniku, dažďovú kanalizáciu, vnútorné rozvody 

vody aj kanalizácie. Budú rekonštruované nielen teda priestory 

športové, ale aj zázemie, hygienické zázemie, sprchy, šatne, toa-

lety, bude položená nová športová podlaha, vrátane špeciálnej 

vrstvy. Ďalej sa budú riešiť všetky veci ohľadom vzduchotechniky, 

elektroinštalácie, bleskozvod a ďalšie veci, ktoré súvisia s kom-

plexnou rekonštrukciou. Súčasťou je návrh a realizácia lezeckej 

steny, dodávka športového vybavenia pre gymnastiku, minifutbal, 

hádzanú, basketbal, volejbal, florbal a štandardné vybavenie, ako 

sú rebriny, hrazdy a pod.. Zároveň je súčasťou aj elektronická ča-
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somiera pre usporadúvanie rôznych zápasov. Modernizáciou športovej 

infraštruktúry bude podporený rozvoj školskej aj mimoškolskej čin-

nosti, zdieľanie infraštruktúry s inými subjektmi pôsobiacimi     

v športe a podporíme tak záujem komunity o šport, športové súťaže 

a vyhľadávanie talentov. Celkové náklady projektu sú vo výške 

1.598.941 EUR, pričom zahŕňajú náklady na rekonštrukciu, stavebný 

dozor a projektovú dokumentáciu. Žiadaná výška príspevku je na ma-

ximálnej hranici, ktorú Fond na podporu športu poskytuje, teda 

1.100.000. Spolufinancovanie vo výške 30 % je vo výške 471.428,57 

EUR, výdavky nad rámec povinného spolufinancovania sú vo výške 

27.512,43 EUR. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujeme pekne za uvedenie tohto bodu. Ešte v minulosti tam boli 

tie priestory nejako nevyhovujúce? To bola nejaká sanácia tam? 

Ing. Martina Lamačková  

Áno, je tam aj sanácia vlhkosti v tom. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

To bolo koľko rokov dozadu asi? 

Ing. Martina Lamačková  

Neviem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

2 - 3 roky? Dobre, čiže toto je ďalší projekt, ktorý chceme podať 

z Fondu na podporu športu, každý rok nejaké takéto projekty by sme 

chceli dať. Ja pevne verím, že sa čo najskôr dokončí aj GLŠ, tá 

úplne tá nová telocvičňa, to bude trošku drahšie, teda myslím pro-

jekčne a že budeme môcť podať aj tento projekt Fond na podporu 

športu. Tam sa robí teraz dokumentácia, hej? 

Ing. Martina Lamačková  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Pre realizačný projekt tento rok. A potom samozrejme máme vybrané 

aj ďalšie školy, kde chceme tieto telocvične jednak porekonštruo-

vať, vytvoriť nové športoviská pri školách aj na hornej Nitre, ale 

aj tu na Považí. Takže toto je jeden z tých ďalších projektov, 

ktorý máme pripravený. Ja sa len spýtam - stavebné povolenie bude 

teraz niekedy do polovice februára? 

Ing. Martina Lamačková  

Áno, bude do polovičky februára, hej. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Aby sa mohol ten projekt podať potom, hej. 

Ing. Martina Lamačková  

Áno. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Dobre, nech sa páči, otváram diskusiu k tomuto bodu. Pani podpred-

sedníčka. 

PaedDr. Eleonóra Porubcová (podpredsedníčka TSK)  

Dnes to vyzerá, ako keby sa iba mne chcelo, ale dovoľte mi, vážení 

kolegovia, povedať, že toto je absolútne zásadná a veľmi dôležitá 

agenda a ja sa veľmi teším, že Trenčiansky samosprávny kraj ide 

týmto smerom. Ja som tu pred chvíľkou, keď sme hlasovali o tých 

projektoch Erasmových, tak som akurát Jožkovi Božikovi hovorila, 
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že už som aj ja teda párkrát bola, lebo na niektorých stretnutiach 

si to teda tak bol ten reglement, že musel ísť aj riaditeľ. Keď 

ideme kamkoľvek v Európe, kamkoľvek, naše decká sú najlepšie. 

Čestné slovo, najlepšie vedia cudzí jazyk, pokiaľ to nie sú, samo-

zrejme, Angličania, pre ktorých, čo sú native speakeri, pre nich 

je to materinský jazyk. Sú najlepšie vzdelaní, majú najlepšie vy-

stupovanie, správanie, slušnosť, spôsoby, všetko a potom príde 

niečo a tie deti sa nám jednoducho stratia. Mnohé majú kontakt    

so slovenským školstvom, teda iba po strednú školu, lebo už na vy-

sokú idú študovať do zahraničia. Musíme tie stredné školy budovať 

tak, aby oni videli perspektívu aj v takých tých fundamentoch, ako 

je budova, ako je vybavenie školy, aby videli, že aj u nás na Slo-

vensku sa toto dá, lebo tie decká sa nám strácajú a je to veľká 

škoda. Ja, my máme taký veľmi v škole naozaj dobre prepracovaný 

systém aj zahraničných exkurzií, ja napr. nedovolím, aby navštevo-

vali zahraničné univerzity. Chcem, aby chodili všelikade do sveta, 

aby všeličo videli, ale ja nebudem za štátne peniaze posielať deti 

na to, aby sa im niekde viac páčili cudzie školy, lebo len čo pre-

kročia dvere, tak sa im vás viac páčia. Nezaujíma ich ani tak to, 

čo sa tam robí, ako sa tam učia, čo z toho bude, ale keď vidia tie 

nádherné budovy, tie kampusy, vybavenie pomôckami tých tried a tým 

všetkým, proste tie najlepšie deti sa nám stratia. Ja sa veľmi te-

ším, že teda toto TSK robí, že sa snaží tie školy aj, aj teda     

v tom hardvéri podporiť, nielen v tom, v tom najjemnejšom. Musíme 

preto urobiť, koľko sa len dá a každá jedna opravená dobrá. Veľmi 

sa teším, že takýto projekt ponúkate. Ďakujem. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem. Prosím vás, ešte niekto do diskusie k bodu číslo 7.? Ak 

nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme hlasovať   

o návrhu uznesenia. Ja by som ho asi prečítal, keďže tento mate-

riál ste nevideli, aby sme vedeli, o čom hlasujeme. Takže návrh   

na uznesenie: 

Zastupiteľstvo Trenčianskeho samosprávneho kraja na svojom zasad-

nutí dňa 29.1.2024 prerokovalo a schvaľuje:  

za A) predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku z Fondu na pod-

poru športu v rámci programu Výstavba, rekonštrukcia a modernizá-

cia športovej infraštruktúry na základe výzvy číslo 2023/001 Fondu 

na podporu športu na projekt „Sanácia a stavebné úpravy telocvič-

ne, vrátane zázemia - SOŠ strojnícka, Považská Bystrica“.  

Za B) schvaľuje zabezpečenie realizácie projektu v súlade s pod-

mienkami poskytnutia finančných prostriedkov z Fondu na podporu 

športu.  

Schvaľuje za C) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufi-

nancovanie realizovaného projektu vo výške minimálne 30 % z celko-

vej sumy oprávnených výdavkov projektu 1.598.941 EUR, pričom berie 

na zreteľ maximálnu výšku príspevku z fondu na podporu športu. 

Schvaľuje za D) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených 

výdavkov projektu z rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

Takže nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci, hlasujeme.  

 

ZA: 34 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽALO SA: 0, NEHLASOVAL: 1.  
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Uznesenie k novo zaradenému bodu číslo 7. sme schválili. Veľmi 

pekne ďakujem. 

 

U z n e s e n i e  číslo 229/2024 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

                                  tejto zápisnice). 

 

 

8. Návrh na schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi Trenčianskeho 
samosprávneho kraja za rok 2023. 

   Predkladá: doc. Ing. Jozef Habánik, PhD. – poslanec Z TSK 

              a predseda Komisie pre financie, rozpočet 

              a investície pri Z TSK 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 8.. To bol predchádzajúci teda bod po sta-

rom, bod číslo 7. a to je Návrh na schválenie odmeny hlavnému kon-

trolórovi Trenčianskeho samosprávneho kraja za rok 2023. Predloží 

to pán rektor Habánik, poslanec Zastupiteľstva TSK a zároveň pred-

seda Komisie pre financie, rozpočet a investície pri Zastupiteľ-

stve TSK. Pán predseda komisie, nech sa páči, máš slovo. 

doc. Ing. Habánik Jozef, PhD. (poslanec)  

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán predseda, vážené panie poslan-

kyne, páni poslanci, hostia. Dovoľte, aby som teda najskôr predlo-

žil návrh na udelenie odmeny a potom tento návrh aj samozrejme od-

ôvodním. Navrhujem, aby Zastupiteľstvo TSK schválilo hlavnému kon-

trolórovi odmenu vo výške 30 % súhrnu platov ustanovených podľa 

§ 19 b, ods. 1, zákona č. 302 z roku 2001 Z. z. v znení neskorších 

predpisov o samospráve vyšších územných celkov. Dovoľte mi teraz 

tento návrh odôvodniť. Zastupiteľstvo TSK naplánovalo na obdobie 

roka 2023 hlavnému kontrolórovi vykonať celkom 52 kontrol s tým, 

že sme ich rozdelili rovnomerne 26 na prvý polrok a 26 na druhý 

polrok. Celkovo bolo vykonaných spolu 57 kontrol, ak by sme pripo-

čítali aj kontroly, ktoré boli zamerané, alebo ktoré boli vykonané 

v spolupráci s Oddelením vnútornej kontroly TSK. Do tohto počtu je 

samozrejme započítaná aj kontrola, ktorá bola vykonaná v nezisko-

vej organizácii Kreatívny inštitút Trenčín so závermi, ktoré sme 

tu prerokovali na tomto zastupiteľstve. Nebudem ich nejakým spôso-

bom odôvodňovať viac, ale viete veľmi dobre, že vlastne vďaka aj 

tejto kontrole sme vlastne výrazným spôsobom zasiahli do hospodá-

renia alebo do efektívnosti hospodárenia tejto neziskovej organi-

zácie. Návrh bol schválený aj na Komisii pre financie, investície 

a rozpočet, bol prerokovaný v rámci Rady predsedov aj za účasti 

predsedov alebo členov poslaneckých klubov. Je to kompetencia, 

ktorá neprislúcha predsedovi TSK, ale výlučne teda podľa zákona 

patrí do pôsobnosti a kompetencie nás ako poslancov Zastupiteľstva 

TSK. Okrem tých 52 alebo 57 kontrol, samozrejme, pán hlavný kon-

trolór sa podieľa nielen na metodických dňoch s jednotlivými     

zariadeniami, ktoré patria do pôsobnosti TSK, ale teda sa zúčas-

tňuje aj komisií, zúčastňuje sa Rady predsedov a zúčastňuje sa 

ďalších dní s jednotlivými organizáciami alebo aj s inými kontrol-
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nými orgánmi v rámci štátnej správy. Pomáha fungovaniu Komisie pre 

nezlučiteľnosť funkcie pri našom zastupiteľstve. Výrazným spôsobom 

implementuje Etický kódex volených predstaviteľov, zabezpečuje 

agendu týkajúcu sa ochrany oznamovateľov protispoločenskej činnos-

ti. Všetky správy, ktoré predkladal pán hlavný kontrolór za rok 

2023, či už na tej báze zastupiteľskej, alebo aj tie 2 súhrnné 

správy, ktoré zastupiteľstvo schvaľuje, Zastupiteľstvo schválilo 

bez výhrad, preto ten názor Finančnej komisie, že návrh na odmenu 

na tej hornej hranici zákonného limitu. Ďakujem pekne. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem veľmi pekne, pán predseda Finančnej komisie, za uvedenie 

tohto materiálu. Otváram diskusiu k bodu číslo 8. a k návrhu uzne-

senia. Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie a budeme 

hlasovať o návrhu uznesenia pod bodom číslo 8.. Nech sa páči, pani 

poslankyne, páni poslanci, hlasujeme. Myslím, že Útvar hlavného 

kontrolóra mal minulý rok naozaj ťažký rok, myslím, že to aj cel-

kom dobre zvládli. A nielen už len tá spomínaná kontrola na KIT-e, 

Kreatívnom inštitúte Trenčín, ale aj tie ďalšie a som rád teda, že 

sa, že sa podarilo naplniť celý ten harmonogram úloh a kontrol, 

ktoré boli na ÚHK za rok 2023. Takže: 

 

ZA: 32 poslancov, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 1 poslanec, NEHLASOVALI: 2 

Uznesenie k bodu číslo 8. sme schválili. Ďakujem veľmi pekne. 

 

U z n e s e n i e  číslo 230/2024 

                                 (obsah uznesenia viď príloha  

                                  tejto zápisnice). 

 

9. Diskusia – Rôzne 
 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k bodu číslo 9., a to je Diskusia. Bod Diskusia a Rôzne. 

Nech sa páči, pani poslankyne, páni poslanci. Ak sa niekto, kým sa 

teda niekto prihlási, ja by som chcel vás informovať o jednej ve-

ci. A to sme si hovorili ešte na decembrovom zastupiteľstve, že je 

teda vyhlásená Cena regiónov, kde treba, alebo kde je možné dávať 

nominácie do stredy tohto týždňa, takže máte ešte 2 dni, kedy 

chcete tieto nominácie dať, ja by som vás len informoval, ktoré 

kraje, koľko nominácií dali k 29.1., t. j. k dnešnému dňu:  

BSK 5, Trnavský kraj 25, Nitriansky 13, Trenčiansky 13, Banskobys-

trický 10, Žilinský 13, Prešovský 9, Košický 11.  

SR, to neviem, čo je tu v celej, takže SR. Kto mi tú tabuľku dá-

val... Čiže máme iba 8 krajov, tak neviem, čo je SR. Takže 8 kra-

jov, čiže Trenčiansky samosprávny kraj zatiaľ má 13 nominácií, 

takže ak máte ešte nejaké osobnosti, ľudí, ktorých by ste chceli 

nominovať, tak poprosím do stredy. Čiže máme na to ešte necelé 2, 

necelé 2 dni. Potom samotné oceňovanie bude prvýkrát teda takýmto 

spôsobom, a ceny regiónov sme dávali, ale nie podľa toho nového 

štatútu a podľa nového štatútu bude to oceňovanie prvýkrát teda   

u nás v Trenčíne. Bude to v Hviezde, v Kreatívnom centre Hviezda 

po oficiálnom rokovaní SK-osmičky, ktorá bude tiež v Trenčíne     
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v Gastrocentre. Takže chcem vám dať len toto do pozornosti, aby 

ste sa, aby ste mohli ešte teda za tie necelé 2 dni ešte niekoho 

nominovať. Ďakujeme pekne, pán podpredseda Božik a potom pán pos-

lanec Janas, nech sa páči. 
 

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. (podpredseda TSK)  

Vážený pán predseda, vážená pani podpredsedníčka, pán podpredseda, 

ctené kolegyne, kolegovia, poslankyne, poslanci, dámy a páni, ten 

program prešiel relatívne rýchlo, tak mi nedá, aby som v diskusii 

neotvoril jednu tému, ktorá možnože nie je až tak kľúčová, ale    

v histórii sa ukázalo, že Trenčiansky samosprávny kraj je veľmi 

zodpovedný vo vzťahu k budovaniu živej pamäti občianskej komunity 

ľudí, ktorá žije na území Trenčianskeho samosprávneho kraja. Hovo-

rím o tom preto, lebo už sú tomu viac ako 5 rokov, čo sme odhalili 

spoločne busty popredných dejateľov v novodobých dejinách sloven-

ského národa, mám tým na mysli Ľudovíta Štúra, Milana Rastislava 

Štefánika, Jozefa Miloslava Hurbana, Alexandra Dubčeka a ja som 

práve včera sa zúčastnil aj ako primátor, aj ako podpredseda kra-

ja, ako aj predseda Združenia miest a obcí Slovenska jednej nád-

hernej oslavy, ktorou sme si pripomenuli storočnicu jedného, jed-

nej z osobností, by som povedal, najdôležitejšej alebo jednej     

z najdôležitejších v druhej polovici dvadsiateho storočia pokiaľ 

ide o živé autentické kresťanstvo, disent a vlastenectvo. Nie je 

to nik iný ako Ján Chryzostom, kardinál Korec. Ján Chryzostom, 

kardinál Korec pochádza z Trenčianskeho samosprávneho kraja, naro-

dil sa v našej druhej najväčšej obci kraji, a to sú Bošany. A mal 

som tu česť byť svedkom, ako sa premenovalo námestie aj pastoračné 

centrum. Ján Chryzostom, kardinál Korec okrem toho, že bol v kato-

líckom alebo kresťanskom disente, tak je uznávaný aj ako spisova-

teľ, ako filozof a musím povedať, že tí, ktorí ste žili v dobe,   

a je nás tu väčšina, pred rokom 89 a podobne ako ja ste počúvali 

Hlas Ameriky alebo Slobodnú Európu, tak ste sa o ňom dozvedeli 

veľmi veľa, pretože bol považovaný aj za biskupa, ktorý pôsobil   

v montérkach. Áno, bol prenasledovaný, bol väznený, ale zachoval 

si v sebe odvahu, pokoru a vieru a po tom všetkom, čím si prešiel, 

tak po roku 1989 sa stal poprednou osobnosťou, ktorá aj v turbu-

lentných deväťdesiatych rokoch dokázala spájať rôzne prúdy politi-

ky smerom k formovaniu slovenskej štátnosti. Vo vystúpení, ktoré 

som mal a účastnil sa akadémie aj otec biskup Viliam Judák, biskup 

nitrianskej diecézy som zdôraznil, že dnes môžeme sa hrdo prihlá-

siť k celej rodine vlastencov, ku ktorej patrí aj Ján Chryzostom, 

kardinál Korec. Mal som tým na mysli osobnosti typu Anton Berno-

lák, Ľudovít Štúr, Štefan Moyzes, Karol Kuzmáni, Andrej Hlinka     

a pod.. A ja by som ťa chcel poprosiť, pán predseda, keďže buduje-

me historickú pamäť a snažíme sa o to, aby Trenčianska župa bola 

sídlom, ktoré si uvedomuje zodpovednosť aj za tú pozíciu nositeľa. 

Mám tým na mysli ukotvovania spomienok, ktoré sú aj vďaka moderným 

technológiám sprítomnené na internete, ale sú aj vizualizované     

v konkrétnej podobe, či už osobností alebo pamätných dosiek. A aj 

dnešný akt, ktorý si uskutočnil na začiatku dnešného stretnutia    

o 13.00 hodine, hovorí o tom, že k tomu všetkému aj ty tak cítiš  
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a pristupuješ, že práve na základe symbolov a osobností sa tvorí 

aj akási kultúrna a historická pamäť národa či občianskej spoloč-

nosti. Preto by som bol veľmi rád, keby sme sa, pán predseda,  

mohli zamyslieť nad tým, akým spôsobom by sme si túto, osobne si 

myslím, jednu z najvýznamnejších osobností druhej polovice minulé-

ho storočia ako rodáka z nášho kraja, pripomenuli natrvalo aj     

v interiéri nášho úradu. A to preto, lebo možnože ani viacerí     

z vás ste nevedeli o tom, že Ján Chryzostom, kardinál Korec je   

rodákom z Trenčianskeho kraja a to som ani ja nevedel, že bol ako-

že na takom rázcestí a rozhodoval sa v 1939 roku ako 15-ročný 

chlapec, či pôjde do Zlína v júni, aby sa stal mladým mužom Baťo-

vej školy práce, keďže firma Baťa pôsobila nielen v Baťovanoch, 

ale aj v obci Bošany a tam vlastne to celé začalo. Alebo dostal 

list, ktorým ho oslovil jeho kamarát zo skautu, aby sa pridal     

k jezuitom v Ružomberku. A tým, aký má životný príbeh a tým, ako 

aj včera o ňom hovoril veľprepošt nitrianskej diecézy, ako hovoril 

o ňom starosta Branislav Pajda, ktorého viacerí z vás tu poznáte 

ako veľmi šikovného, mladého, dynamického predstaviteľa územnej 

samosprávy v regióne horná Nitra, kam spadajú 2 okresy, Prievidza 

a Partizánske. Bol by som osobne veľmi rád, keby v tomto roku sto-

ročnice Jána Chryzostoma, kardinála Korca, sme ho neopomenuli      

a pridali do toho panteónu osobností, ku ktorým vzhliadame tu      

na území našej župy. Nie je to vec, ktorá prinesie peniaze pre 

obyvateľov, nie je to vec, ktorá nejakým spôsobom zvýši výdavky, 

ale upriami pozornosť na to, že aj zastupiteľstvo, župa a tí, kto-

rí dnes tvoríme prítomnosť, sa snažíme o to, aby v budúcnosti tu 

po nás zostala stopa, ktorá bude hovoriť o tom, že sme boli kulti-

vované spoločenstvo ľudí uvedomujúci si význam osobností formujú-

cich našu históriu smerom k našej prítomnosti. Ďakujem pekne      

za pozornosť. 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem, pán podpredseda, za tento návrh. Urobíme asi nejakú komi-

siu, ktorá by mala tieto veci, a nielen asi pána kardinála Korca, 

nejakým spôsobom tu mala byť ďalej, pokiaľ budú nejaké ďalšie ná-

vrhy v budúcnosti, aby to išlo cez nejaké komisie poslancov, aby 

to celé vedeli nejakým spôsobom nachystať. Dobre? Takže takto to 

urobíme. Áno? Ďakujeme pekne. Pán poslanec Janas, nech sa páči. 
 

doc. PhDr. PaedDr. Karol Janas, PhD. (poslanec)  

Ďakujem, vážený pán predseda, kolegyne, kolegovia. Ja len taká 

praktická vec, nechcem to dávať do interpelácií, ale je to jedného 

nášho výboru mestskej časti, aj z nášho mesta, z úradu taká požia-

davka. TSK urobilo krásnu rekonštrukciu cesty do Horného Moštenca, 

ktorá naozaj je veľmi dobre urobená, ale za tie roky tam popadali 

poklopy a nejako sa s tým nepracuje, tak celkom to kazí ten dojem 

z výbornej investície. Tak poprosím, keď sa bude robiť plán opráv 

v miestnych komunikáciách alebo teraz v komunikácii druhej a tre-

tej triedy, tak aby sa na to myslelo, aby sa tam niekto pozrel, je 

to možno niekoľkohodinová záležitosť a dá to celé do poriadku, aby 

to naozaj, sme mohli byť pyšní na takú dobrú akciu. Ďakujem. 
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Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Ďakujem pekne. Určite si to Odbor dopravy a Rado Hladký zapísal, 

to bude riešiť potom so Správou ciest TSK, dobre? Že prečo aj tie 

poklopy popadali a ďalšie veci. Či tam bola nejaká kanalizácia 

alebo vodovod predtým. Dobre, takže máme poznačené, hej? Ďakujem 

veľmi pekne, pán poslanec Mičega. 
 

Ing. Miloš Mičega (poslanec)  

Vážený pán predseda, vážené kolegyne, kolegovia, ostatní prítomní, 

ďakujem za možnosť v tomto bode vystúpiť. Takisto ako kolega,   

nechcel som v bode Interpelácie, pán predseda, ale budem mať      

na konci jednu požiadavku, ktorá ak by sa dala, by som bol rád, 

možno aj ostatných kolegov to bude zaujímať. Jedná sa o informá-

ciu, ktorú by som chcel dať kolegom a verejnosti, čo sa týka mňa  

a činnosti poslanca mesta Trenčín. Na ostatnom Mestskom zastupi-

teľstve sme mali rokovanie alebo teda malo byť rokovanie ohľadom 

autobusového terminálu v Trenčíne. Trenčín je centrum nášho kraja, 

takže myslím, že sa to týka všetkých obyvateľov, ktorí minimálne 

prichádzajú do nášho mesta. Tento bod bol stiahnutý a tá informá-

cia spočíva v tom, aby som vám povedal, že tí, ktorí poznajú sta-

nicu, vedia, že prímestská doprava, ktorá je platená z rozpočtu 

TSK alebo čiastočne z rozpočtu TSK, zastavuje alebo stojí v tej 

časti priľahlej od Železničnej ulice smerom ku kasárňam. A podľa 

nového návrhu, ktorý bol stiahnutý, má byť do budúcna vybudované 

alebo majú byť vybudované nové prístrešky v tej časti, kde je dnes 

priamo pred železničnou stanicou autobusy diaľkové, medzimestské    

a v tejto časti majú byť aj naše prímestské. Tzn., že ten priestor 

tak ako je dnes chápaný pre prímestskú dopravu, kde teda ráno je 

dosť exponovaný počet ľudí, áut, autobusov, jednoducho je tam    

nejaký ten, ten dopravný život, všetko to má byť presťahované     

do toho priestoru pred železničnú stanicu. To, že nebude budova 

terminálu, ktorá bola dlhé roky v Trenčíne prezentovaná, je jedna 

vec, druhá vec je, že minimálne z môjho pohľadu a aj pohľadu nie-

ktorých poslancov mesta, nebude toto, čo bolo prezentované a malo 

byť predložené na rokovaní Mestského zastupiteľstva, dostačujúce 

pre krajské mesto 21. storočia. Takže to som vás chcel v krátkosti 

informovať. Pre tých, ktorí by chceli, mám tu aj v printe niektoré 

veci vytlačené, ale to hlavne ešte ďalšiu vec, čo som chcel, bolo, 

pán predseda, keby sa dalo do budúceho Zastupiteľstva pripraviť 

nejakú takú jednoduchú informáciu, aby Trenčiansky samosprávny 

kraj, ktorý je nositeľom prímestskej dopravy, za ktorú teda platí-

me a platíme aj za vjazdy do tejto stanice, informoval minimálne 

aspoň o tom, koľko dostali peniaze ten vlastník tej stanice a pop-

rípade ja predložím aj materiál, ktorý bol predložený nám poslan-

com na zhodnotenie, či je z hľadiska budúcnosti vôbec kapacitne 

postačujúce to, čo sa tam navrhuje. To zhustenie všetkých autobu-

sov, ktoré vlastne v Trenčíne pôjdu v tom priestore pred železnič-

nou stanicou. Doplním, keď som povedal všetkých, myslím tým aj 

Mestskú hromadnú dopravu. Priamo tam nebude parkovať, ale musí 

prejsť cez tú stanicu. Takže to by bola moja požiadavka do budúc-

na, + teda kto bude mať záujem, mám tu ten materiál k tomu. Ďaku-
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jem.  

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Miloš, ďakujem za informáciu. Ja o tomto viem, sme sa už o tom  

bavili, aj sme vedeli, že ste mali zastupiteľstvo minulý týždeň     

na meste, to bolo v stredu tuším, zastupiteľstvo, že ste tento bod 

stiahli. Trenčianska župa má takú trojdohodu podpísanú. S medzi 

vlastníkom aj tejto stanice, ktorú vlastní SIRS – Development      

a medzi SAD-kou Trenčín, kde sú teda povinní zainvestovať určitý 

objem finančných prostriedkov, nemalých finančných prostriedkov    

do tejto železničnej, do tejto autobusovej stanice, pardon,        

v Trenčíne, v krajskom meste. Mali to zainvestovať teraz, keď im 

končila zmluva minulý rok v októbri, bolo to v nejakej hodnote 

okolo 800.000 EUR a teraz sa s nimi predĺžili tieto dohody s tým, 

že dostávame zľavu za vstupy na tieto autobusové stanice. A ten 

objem bude ešte väčší ako 800.000 EUR s tým, že teraz my čakáme 

teda na mesto, my sme si aj do tej zmluvy dali, že požiadajú aspoň 

o stavebné povolenie do určitého obdobia, do júna tohto roku, aby 

sa tie peniaze mohli uvoľniť, aby sa tie peniaze mohli investovať 

do tejto autobusovej stanice. Zasa teda to bude platiť župa teraz, 

hej? Mesto asi do toho nedá ani euro. A čakáme teda na mesto pros-

te, s akým projektom príde mesto Trenčín, ako bude vyzerať tá au-

tobusová stanica spoločne teda s vlastníkom týchto nehnuteľností. 

Nie som odborník na odbavovanie autobusov, neviem, koľko ten ter-

minál dokáže tých autobusov obslúžiť, v akom období a ako je to    

v špičke, ako je to v sedle, atď. Čiže tie peniaze sú naakumulova-

né, ale ak nebude právoplatné stavebné povolenie, nedohodne sa ma-

jiteľ s mestom, tak potom tie peniaze nebudú použité a tie peniaze 

sa budú musieť potom vrátiť župe. Takže je to proste na dohode 

mesta s majiteľom týchto, z tejto stanice, ako to bude vyzerať, 

kedy sa požiada o stavebné povolenie, kedy sa to aj zrealizuje, 

vieme že EHMK 2026. Finančné prostriedky na to teda máme, to gro 

pôjde teda za poplatky za vstupy autobusov na túto stanicu a ako 

bude vyzerať tá stanica, neviem, nie som na to odborník, takže  

túto diskusiu by som možno nechal na odborníkoch, z jednej strany 

ľudí z mesta, z druhej strany majiteľov týchto nehnuteľností,   

tejto autobusovej stanice a samozrejme nejakých projektantov,   

ktorí to vedia. Takže my sme v tomto prípade nachystaní, tie     

finančné prostriedky sú tam a tiež nám beží čas. Tá zmluva vlastne 

bude podpísaná iba do 30.10.2025, čo je budúci rok, čiže necelé 2 

roky. Viac to nemôže byť a teda musia sa dohodnúť. My tam ako župa 

nemáme nič, žiadny majetok, žiadne vlastníctvo. Musí sa dohodnúť 

ten majiteľ, ktorý má tie pozemky, tie majetky, samozrejme s mes-

tom Trenčín. Toľko asi z mojej strany. Nech sa páči, ešte niekto 

do diskusie? Ale pripravíme, aj Miloš písomne tieto veci. Ja som 

to tak zhruba povedal asi, ako to je. Takže ešte niekto do disku-

sie v bode 9.? Ak nikto, uzatváram možnosť hlásiť sa do tohto   

bodu. 

 

 

10. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK. 
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A ostáva nám ešte bod 10., a to je Interpelácie poslancov Zastupi-

teľstva TSK. Interpelácia musí byť potom podaná aj písomne s tým, 

že odpovieme podľa zákona písomne do 30 dní od doručenia písomnej 

interpelácie. Nikto? Uzatváram možnosť hlásiť sa do diskusie      

k bodu 10.. 

 

 

11. Záver 

 

Ing. Jaroslav Baška (predseda TSK) 

Prejdeme k záveru, vážené panie poslankyne, páni poslanci. Chcem 

poďakovať za, myslím, že úspešné rokovanie prvého zastupiteľstva  

v tomto roku 2024. Nech sa vám všetkým darí, nech ste zdraví, nech 

máte kopa myšlienok, pozitívnych a tvorivých nápadov. A to ďalšie 

zasadnutie zastupiteľstva je plánované teraz na koniec marca, 25. 

marca. Predtým Rada predsedov sa zíde v pondelok 11.3., komisie by 

mali zasadať v pondelok a stredu 4. a 6. marca, čiže 25. marec, to 

bude po prvom kole prezidentských volieb a zároveň to bude týždeň 

pred Veľkou nocou. S vami sa určite ešte stretnem do tej doby pri 

rôznych iných príležitostiach, veciach, ktoré treba, treba riešiť 

tu v kraji. A ešte raz, veľká vďaka za účasť na rokovaní dnešného 

zastupiteľstva. Pán hlavný kontrolór, ten už odišiel, pán hlavný 

kontrolór vás čaká vonku, dobre? V banketke, môžete mu potriasť 

rukou. Ďakujeme veľmi pekne. 

 

 

 

Trenčín,  7.2.2024 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková,  

          referent Kancelárie predsedu TSK   

                         

I. overovateľ: Mgr. Michal ĎUREJE, PhD., v.r.  

 

II. overovateľ: MUDr. Igor STEINER, MPH, MBA, v.r.  

                  

Ing. Marek BRIESTENSKÝ, riaditeľ Úradu TSK, v.r.  

 

 

 

 

 

 

                                 Ing. Jaroslav  B a š k a, v.r. 

                                            predseda                                

                               Trenčianskeho samosprávneho kraja 


